

By Mr. Clark (Yellowhead), a Member of the Queen's Privy Council,—Summaries of Orders in Council passed during the month of (1) November, 1978. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/361;

(2) December, 1978. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/362; and

(3) January, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/351.

By Mr. Baker (Nepean—Carleton), a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Ministry of State for Urban Affairs for the fiscal year ended March 31, 1978, pursuant to section 22 of the Government Organization Act, 1970, chapter 14, R.S.C., 1970 (2nd Supplement). (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/31.

By Mr. Baker (Nepean—Carleton),—Reports of the Administrator under the Anti-Inflation Act, pursuant to sub-section 17(3) of the Act, chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, regarding the reference on (1) Mr. Jules Lesage, Montreal, Quebec, dated June 22, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/451;

(2) The Alexandria Police Commission, Alexandria, Ontario, dated July 26, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/451A;

(3) Truro Gypsum Products Ltd., Edmonton, Alberta, dated July 31, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/451B;

(4) Flanders Installations Limited, Vancouver, British Columbia, dated August 17, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/451C;

(5) Mr. Hugh M. Slimon, Cayuga, Ontario, dated July 27, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/451D;

(6) The North Shore Private Hospital (1969) Limited, North Vancouver, British Columbia and the group of its administrative employees, dated August 17, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/451E;

(7) The North Shore Private Hospital (1969) Limited, North Vancouver, British Columbia and the group of its graduate nurses, dated August 17, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/451F;

(8) The Queen Victoria Hospital, Revelstoke, British Columbia, dated July 27, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/451G;

(9) Dr. P. Simard, St. André Avellin, Quebec, dated July 19, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/451H;

Par M. Clark (Yellowhead), membre du Conseil privé de la Reine,—Sommaire des arrêtés en conseil adoptés durant (1) le mois de novembre 1978. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/361;

(2) le mois de décembre 1978. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/362; et

(3) le mois de janvier 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/351.

Par M. Baker (Nepean—Carleton), membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du département d'État chargé des Affaires urbaines, pour l'année financière terminée le 31 mars 1978, conformément à l'article 22 de la Loi de 1970 sur l'organisation du gouvernement, chapitre 14, S.R.C., 1970 (2<sup>e</sup> Supplément). (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/31.

Par M. Baker (Nepean—Carleton),—Rapports du Directeur en vertu de la Loi anti-inflation, conformément au paragraphe (3) de l'article 17 de cette Loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-1975-1976, concernant l'affaire mettant en cause (1) Me Jules Lesage, Montréal (Qué.), en date du 22 juin 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/451;

(2) la Commission de police d'Alexandria, Alexandria (Ont.), en date du 26 juillet 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/451A;

(3) la *Truro Gypsum Products Ltd.*, Edmonton (Alb.), en date du 31 juillet 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/451B;

(4) la *Flanders Installations Limited*, Vancouver (C.-B.), en date du 17 août 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/451C;

(5) M. Hugh M. Slimon, Cayuga (Ont.), en date du 27 juillet 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/451D;

(6) *The North Shore Private Hospital (1969) Limited*, Vancouver-Nord (C.-B.), (groupe de ses employés administratifs), en date du 17 août 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/451E;

(7) *The North Shore Private Hospital (1969) Limited*, Vancouver-Nord (C.-B.), (groupe des infirmières diplômées), en date du 17 août 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/451F;

(8) le *Queen Victoria Hospital*, Revelstoke (C.-B.), en date du 27 juillet 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/451G;

(9) le Dr. P. Simard, St-André-Avellin (Qué.), en date du 19 juillet 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/451H;